
 

Sammanträdesprotokoll § 208 - § 240 

Styrelse  
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid 

Tid Plats 
2011-05-06 – 2011-05-08 
 

Missionskyrkan i Linköping 2011-05-06 
Bjärka-Säby 2011-05-07 – 08  

Närvarande ledamöter  
Sanna Boij  
Miriam Carlsson §§ 212-240 
Josefine Englund §§ 212-227, 232-236 
Christer Jonsson  
Karin Kopparmalms §§ 213-240  

Malin Ljungdahl §§ 208-227, 232-
 236 
Per Rydwik 
PA Sahlberg §§ 208-227, 232-
 236 
Erik Wagnborg §§ 212-240 
 

Dessutom närvarade  
Elisabeth Lindgren §§ 208-226, 232-234 
Anders Marklund    
Lasse Svensson   
 

Thord-Ove Thordson 
Helen Åkerman 

Ej närvarande Elaine Erlandsson Lindblom 
Lars Dalesjö Pether Nordin 

Ordförande Protokollsekretare 
Per Rydwik Helen Åkerman 

Justerare  
PA Sahlberg  

 



   2 

§ 208 Mötets öppnande samt inledning 

Per Rydwik förklarade sammanträdet öppnat. PA Sahlberg inledde med en andakt. 

§ 209 Val av justerare för mötet 

Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att välja PA Sahlberg att jämte ordförande justera protokollet. 

§ 210 Fastställande av föredragningslistan 

Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att  godkänna den föreslagna föredragningslistan. 

§ 211 Tre prioriterade framtidsinsatser – rapport  

Thord-Ove Thordson och Lasse Svensson rapporterade hur arbetet fortskridit hittills. Veckan 
före styrelsens sammanträde hade man haft tre konsultationer utifrån de tre områden Bibel och 
bön, Uppdraget och Trovärdighet. Till konsultationerna hade inbjudits företrädare från 
organisationer som finns runt omkring oss och i vår närhet, bl a Hela människan, Sociala 
missionen, Diakonia, m fl. Gensvaret hade blivit nästan oväntat stort och trots kort varsel hade 
många haft möjlighet att mötas i samtal utifrån rubrikerna. Thord-Ove Thordson hade skrivit en 
rapport, vilken delgavs styrelsen.  
Några frågor återkom i alla tre konsultationerna: 

- Projekttiden (ett år) är kort för så omfattande rubriker. Önskemål att man ser 
projekttiden som en ”knapptryckning” och att områdena kan prägla den nya kyrkans 
arbete för många år framåt. 

- Det internationella perspektivet måste stärkas. 
- Små, livsnära grupper är centrala. 

 
Styrelsen uttryckte sin tacksamhet över starten på arbetet och samtalade något om fortsättningen. 
Kopplingen till de som arbetar med de strategiska inriktningarna och senare även till den nya 
ledningsgruppen kändes viktiga att få till. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att uppdra åt Lasse Svensson och Thord-Ove Thordson att utifrån dagens samtal fortsätta 

arbetet. 
 

§ 212 Strategiska inriktningsarbetet – rapport  

Elisabeth Lindgren inledde med en irländsk välsignelse från Iona: 
Jag önskar dig vårens smeksamma otålighet, 
sommarens milda växtlighet,  
höstens stilla mognad  
och en majestätisk vinters visshet. 
 
Hon tackade sedan för förtroendet att leda arbetet och rapporterade att arbetet fortskridit i 
enlighet med projektplanen. Projektgruppen hade träffats och inriktningsgrupperna hade kommit 
igång eller hade inplanerade möten framöver under maj. Inriktningsgruppernas uppgift är att 
formulera frågor som skapar en känsla av vad som är nödvändigt att prioritera, frågor som pekar 
på församlingarna behov av vägval. Det kommer inte att bli en ”önskelista” utan frågor och 
områden att ta spjärn emot i samtalen. Samtalen ska ses som en del i en process där nationell, 
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regional och lokal nivå påverkar varandra. 
 
Samtalen kommer att ske i början av hösten. Förhoppningen är att kunna göra någon form av 
regionala samlingar som församlingarna eller församlingsrepresentanter bjuds in till. Det arbetet 
måste samordnas både med arbetet med de prioriterade satsningarna och med regionutredningen. 
Projektgruppen hade också funderat på om det vore möjligt att skriva längre verksamhetsplaner 
och ha en flexiblare organisation som skulle kunna förändras när verksamhetsplanen förändras. 
 
Styrelsen samtalade vidare och konstaterade att innan verksamhetsplanen skrivs ska arbetet med 
den ha resulterat i ett tänk kring hur en organisation kan se ut och formas. Detta har högst 
prioritet eftersom det är avgörande för hur och på vilket sätt den nya kyrkan kan ta över de gamla 
samfundens personal. Styrelsen tyckte att projektgruppens förslag om verksamhetsplaner över 
längre tid än ett år var ett gott förslag som tål att arbetas vidare med. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att tacka för rapporten. 

§ 213 Regional närvaro – rapport  

Lasse Svensson rapporterade att gruppen ännu inte hade träffats men att den börjar ta form nu. 
Han underströk också vikten av att det till gruppen knyts en arvoderad sekreterare för att säker-
ställa möjligheten att göra ett bra jobb. Lasse delade också ut en skriftlig rapport, vilken återfinns 
bland GF-föreningens arkiverade handlingar. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att  tacka för rapporten. 
att uppdra åt Thord-Ove Thordson och Lasse Svensson att utifrån den gemensamma bud-

getramen fördela resurserna så att en sekreterare/utredare kan anställas. 
att godkänna den föreslagna tidsplanen. 

§ 214 RUT – rapport  

PA Sahlberg rapporterade att RUT arbetade med det av styrelsen givna uppdraget om demokrati 
och konsensus. Dessutom hade man påbörjat ett arbete kring liturgi, i betydelsen ”kyrkans språk 
och uttryck”. Dessa båda områden kommer inleda en digital ”småskriftsserie” tillgänglig på inter-
net som en resursbank eller bibliotek, möjligen med någon form av beställningsmöjlighet från 
församlingarna kring det man vill fördjupa. RUT-gruppen föreslog också att småskriftsserien ska 
hanteras i relation till den nya ledningsgruppen. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att tacka för rapporten. 
att uppdra åt RUT se till att det fortsatta arbetet samordnas med annat som sker genom 

ledningsgruppen och i relation till projektledning och projektgruppernas arbete. 

§ 215 RUT-gruppens fortsatta existens  

Per Rydwik rapporterade att frågan hade lyfts på det gemensamma presidiemötet veckan före. 
Man hade diskuterat gruppens syfte, konstellationen och roll.  
 
I samtalet som följde lyftes att om RUT-gruppen ska fortsätta måste man se till att ha koppling 
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till Teologiska högskolan och våra olika sammanhang. Lasse Svensson underströk hur värdefull 
gruppen hade varit i arbetet med remissvaren samt att gruppens sammansättning hade bidragit till 
att det som uttalades från gruppen också fick acceptans i våra olika sammanhang. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att bordlägga frågan om RUTs fortsatta existens till kommande sammanträde. 

§ 216 Förtydligat uppdrag angående kommunikationsstrategi 

Missionskyrkans kommunikationschef Görel Byström Janarv hade varit sammankallande i grup-
pen. Per Rydwik anmälde två skriftliga rapporter från henne angående kommunikationsstrategi 
och hemsidesgruppens arbete. 
 
Styrelsen konstaterade att arbetet med kommunikationsstrategi varit svårt att få till. Resurserna till 
att göra arbetet är också svåra att finna bland nuvarande anställda pga att situationerna ser så väl-
digt olika ut i samfunden. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att bordlägga beslutet om kommunikationsstrategi. 
att uppdra åt PA Sahlberg att tillfråga Dan Svanell om att skriva en tydlig uppdragsbeskriv-

ning som både beskriver uppdraget och tittar på behovet av bemanning och arbetssätt 
för den grupp som ska ges uppdraget att utforma den nya kyrkans  kommunikationspo-
licy och strategi. 

att beslut bör tas vid styrelsesammanträdet i juni. 

§ 217 Etableringsfunktionen 

Etableringsfunktionen har till uppgift att : 
• ge stöd till den ledning och projektorganisation som verkar under etableringsfasen  
• arbeta med uppbyggandet av stödfunktioner för den nya kyrkan 
• leda den fysiska etableringen i de nya kanslilokalerna 
• stödja bemanningen av den nya organisationen 

 
Thord-Ove Thordson och Per Rydwik rapporterade att de varit i kontakt med ett konsultföretag, 
Struktur, som skulle kunna hålla ihop arbetet med etableringsfunktionen och de olika arbetsgrup-
perna. Arbetsgrupperna bemannas från samfundens kanslier och de tjänster som behövs under 
etableringsfasen hyr den nya kyrkan från samfunden.  
Förslaget är att pröva konsultföretaget i en förstudie som leder fram till en arbets- och tidplan 
utifrån intentionerna med etableringsfunktionen. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att uppdra åt Tord-Ove Thordson och Per Rydwik att beställa förstudien och förhandla om 

priset. 

§ 218 Rapport: Församlingsbesök 

Lasse Svensson rapporterade om besök i Andreaskyrkan, Södermalm, distriktsmedarbetarsamling 
i Vårgårda, regionsamlingar i Västra Götaland, Lidköping, Götene och Flatåskyrkan. 
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Anders Marklund rapporterade om besök i Umeå, Smögen, Växjö och Motala. 
 
Per Rydwik hade deltagit i en distriktssamling i Östra Götaland i Linköping. 
 
De senaste veckorna hade fler och fler hört av sig och varit oroliga. Namnfrågan, kyrkoledarfrå-
gan och valberedningens förslag till kyrkostyrelse och rak lista vid bildarmötet är det som oroar 
flest av de som hör av sig för tillfället. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att lägga rapporten till handlingarna. 

§ 219 Rapport: Kontakter med samfunden 

Lasse Svensson och Anders Marklund rapporterade att de hade deltagit i möten med equsam, 
gemensamma presidierna, projektgruppen för strategiska inriktningsarbetet, konsultationerna, 
regionförberedelser samt distriktsmöte i Umeå. 
 
Lasse Svensson rapporterade att arbetet med en sk eriksgata/vårturné 2012 lagts ned. Med tanke 
på vad som hade hänt i kyrkoledarfrågan hade luften gått ur projektet.  
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att uppdra åt ledningsgruppen att hantera frågan kring etablering av den nya kyrkan och 

hålla ihop det arbetet med verksamhetsplanearbetet, de prioriterade satsningarna,  
regionarbetet och equmenia. 

att därefter lägga rapporten till handlingarna. 

§ 220 Rapport: Vårturné 2011  

Lasse Svensson rapporterade att samlingarna varit omtyckta men att relativt få deltog. 
Samlingarna erbjöd spänstiga samtal och gav input från flera håll. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att  tacka för rapporten. 

§ 221 Rapport: Gemensamma presidiemötet 28 april  

Per Rydwik och Sanna Boij rapporterade från det gemensamma presidiemötet 28 april 2011. Man 
hade diskuterat 

- Utredning kring huvudmannaskapet för Teologiska högskolan, Stockholm 
- Arkiv: 

o Bildarsamfunden måste avsluta sina egna arkiv. Det är bildarsamfundens ansvar. 
o Förstudie kring bibliotek/arkiv/musem i samarbete med Teologiska högskolan 

initierades. 
- Utredningen kring folkhögskoleverksamheten i Stockholm 
- Diakonias stadgegrupp 
- Gemensamma presidiernas framtid 
- Rapport från föreningen Gemensam framtid 

o Ansvar för insamlingsfrågor 
o Kyrkoledarfrågan 

 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
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att lägga rapporten till handlingarna 

§ 222 Rapport: GF-ung 

Anders Marklund anmälde en skriftlig rapport från GF-ung. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
 
att lägga rapporten till handlingarna. 

§ 223 Rapport: Ekonomigruppens arbete 

Per Rydwik hade fått en muntlig rapport från Pether Nordin och Pontus Engström 
(Missionskyrkans ekonomichef) och berättade att rapporten som lämnades vid 
marssammanträdet endast hade fått en smärre redigering. Det var framförallt två frågor där 
gruppen hade svårt att enas; kring fastighetsförvaltning och pensionsskulderna. Varje samfund 
måste reda ut sin egen pensionsskuld, det kan den nya styrelsen inte göra. Fastighetsförvaltningen 
diskuterade styrelsen i marssammanträdet och skickade med synpunkter. 
  
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
 
att konstatera att gruppens uppdrag inte är slutfört, eftersom man inte hade löst frågan om 

fastighetsförvaltning. 
att därefter lägga rapporten till handlingarna 

§ 224 Övriga rapporter 

Thord-Ove Thordson rapporterade glädjande att det verkar som att Pingst – Fria församlingar i 
samverkan nu är på väg in i Ekumeniska centret i Alvik trots allt. 
 
Lasse Svensson rapporterade att kommunikationsgruppen inte hade levererat det som önskades 
när det gällde namnfrågan. Erik Wagnborg instämde i svårigheterna att få 
kommunikationsgruppen att utföra de önskade arbetsuppgifterna. Eric Persson, informatör, hade 
tipsat om att göra en föredragning med namnet Equmeniakyrkans för- och nackdelar inför 
bildarmötet. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att notera rapporterna i protokollet och därmed lägga dem till handlingarna. 
att konstatera att frågan om kyrkans namn bör belysas i arbetet med hela 

kommunikationsstrategin. 

§ 225 Skrivelse från missionssekreterarna 

Per Rydwik rapporterade att en skrivelse inkommit från missionssekreterarna i bildarsamfunden 
under sammanträdets gång. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att notera att skrivelsen inkommit. 
att bordlägga handläggningen av skrivelsen till nästa sammanträde. 

§ 226 Förberedelser för bildarmötet: Tider, upplägg, innehåll 

Lasse Svensson rapporterade att arbetet med innehåll och ramar för bildarmötet fortskrider. 
Känslan som eftersträvas är att vi nu på allvar börjar bygga på den grund vi har lagt. Någon form 
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av symbolhandling (verktyg, frö e dyl delas ut?) förbereds, men det är inte riktigt klart ännu hur 
den skulle kunna se ut.  
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att planeringen för eftermiddagen under bildarmötet måste ha “gummibandskaraktär”, 

dvs vara möjlig att förändra utifrån hur mycket tid som blir kvar efter själva 
bildarmötet. 

§ 227 Bildarmötet: Förberedelser för kritiska punkter 

Styrelsen gick igenom den föreslagna föredragningslistan för bildarmötet och fördelade ansvar för 
föredragningar och ev styrelserepliker på de olika punkterna. 
 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att uppdra åt  

- Erik Wagnborg och Eric Persson att presentera namnfrågan. 
- Christer Jonsson och Karin Kopparmalms att presentera verksamhetsplanen. 
- Lasse Svensson, Elisabeth Lindgren och Thord-Ove Thordson att presentera de 

strategiska satsningarna och de prioriterade områdena. 
- arbetsutskottet att presentera kyrkoledarfrågan. 
- Per Rydwik att presentera budgeten. 
- Thord-Ove Thordson och Lasse Svensson att presentera regionutredningen. 
- samfundsordförandena att presentera förslaget om rekommenderade 

församlingsstadgar. 
- Lasse Svensson att presentera var kyrkokonferensen 2012 ska vara. 
- valberedningen att presentera mötesfunktionärer. 
- Lasse Svensson och Anders Marklund att skicka ett brev till alla församlingar där 

hanteringen av ledarskapsfrågan, ordförande-pm samt demokratifrågor om 
förslagsrätt, medskick etc beskrivs. 

 

§ 228 Bildarmötet: Förberedelser för presidiet 

Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att uppdra åt Lasse Svensson och Helen Åkerman att göra en presidieplan för bildarmötet. 
att uppdra åt arbetsutskottet att kalla till ett presidiemöte. 
att uppdra åt Thord-Ove Thordson att göra en lista över de som föreslås få förslags- och 

yttranderätt i bildarmötet utöver ombuden. 
att uppdra åt Per Rydwik att göra ett förslag till besluts- och arbetsordning. 

§ 229 Bildarmötet: Kommunikation inför 

Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att uppdra åt Christer Jonsson att skriva en debattartikel i Sändaren. 
att tillsammans med samfundsledarna besvara debattinlägget i kyrkoledarfrågan i 

tidningen Dagen. 
att uppdra åt samtliga styrelseledamöter att öka aktiviteten på Gemensam framtid-

bloggen. 
att uppdra åt Per Rydwik att prata med Anders Mellbourn/Sändaren om en artikelserie 

inför bildarmötet. 
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§ 230 Kyrkokonferensen 2012 

Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att uppdra åt Lasse Svensson och Helen Åkerman att arbeta vidare med förberedelserna för 

att kunna ha konferens i Linköping. 

§ 231 Genomgång av uppdraget 

Konstaterades att det som inte hunnits med som planerat var frågorna kring samarbetsorgan och 
huvudmannaskap.  

Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att  uppdra åt arbetsutskottet och Erik Wagnborg att förbereda de handlingar som behövs 

för att kunna avsluta föreningen Gemensam framtid (främst verksamhetsberättelse och 
ekonomisk redovisning) till styrelsens sammanträde i augusti. 

att konstatera att frågan om Metodistkyrkans församlinga har hanterats i enlighet med den 
ordning som nu tillämpas i Metodistkyrkan i Sverige. 

§ 232 Kyrkoledarfrågan 

Styrelsen diskuterade kyrkoledarfrågan ur flera aspekter. Per Rydwik sammanfattade processen 
med att berätta att efter att rekryteringsgruppen fört samtal med flera personer och arbetsutskot-
tet och sen hela styrelsen diskuterat frågan vid flera tillfällen hade man tillfrågat Joakim Hagerius. 
När han efter flera vändor tackade nej, tog man upp frågan i styrelsen igen och valde att vidga 
den till att föreslå en intermistisk lösning under det första året och med möjlighet för församling-
ar och distrikt att gemensamt diskutera hur vi som nytt samfund ser på ledarskap och, i förläng-
ningen, hur vi vill att det ska se ut i vårt nya samfund.  

Per Rydwik och Sanna Boij rapporterade hur förslaget hade tagits emot i de gemensamma presi-
dierna. Reaktionen hade varit blandad och landat i ett kompromissförslag där nuvarande process-
ledare och en tredje person ska utgöra ledningsgrupp och de tre bildarsamfundens kyrkoledare 
ska knytas tätt till ledningsgruppen. Styrelsen var enig om att munkavle på styrelsen om att inte 
avslöja vilka namn man tänker sig i ledningsgruppen från gemensamma presidierna var mycket 
olyckligt. 

Ett långt samtal följde där styrelsen penetrerade frågan i storgrupp och mindre samtalsgrupper. 
Per Rydwik hade också telefonkontakt med Ann-Sofie Lasell, vilken föreslagits bli den nya kyrko-
styrelsens ordförande.  

Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att  i nuläget inte offentliggöra vilka personer man samtalat med. 
att förbereda för den nya kyrkostyrelsens beslut om ledningsgrupp genom att tillfråga Lasse 

Svensson, Anders Marklund samt Ann-Sofie Lasell om att ingå i första årets 
ledningsgrupp. 

att uppdra åt Lasse Svensson och Anders Marklund att kontakta Ann-Sofie Lasell för att 
samtala om hur arbetet skulle kunna planeras och bedrivas. 

att idka civil olydnad gentemot de gemensamma presidierna och skriva i highlightsen från 
sammanträdet på hemsidan att avsikten är att förlänga uppdraget till nuvarande 
processledare samt arvoderad ordförande angående kyrkoledarfrågan. 

att uppdra åt arbetsutskottet att efter helgens samtal uppdatera den pm som skrivits i 
frågan. 
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§ 233 Inkomna handlingar: THS’ utbildningsråd 

En skrivelse hade inkommit från Teologiska högskolans utbildningsråd till de tre samfunden och 
styrelsen för föreningen Gemensam framtid angående att avsätta resurser för forskning. 

Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att  uppdra åt kyrkoledningen för den nya kyrkan att bevaka frågan. 
att uppdra åt Per Rydwik att besvara skrivelsen. 
 

§ 234 Inkomna handlingar: Diakonias stadgegrupp 

Diakonias stadgegrupp hade tillsänt även styrelsen för föreningen Gemensam framtid sitt materi-
al för att ge styrelsen en chans att reagera. Styrelsen uttryckte skepsis inför vilket mandat styrelsen 
egentligen har att tycka till i den här frågan nu, innan vi vet om det verkligen blir en ny kyrka. 

 

Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att  uppdra åt PA Sahlberg att besvara skrivelsen utifrån hållningen att styrelsen inte har 

mandat att uttrycka sig i frågan men är angelägen om att ha en god relation till Diakonia. 
 

§ 235 Inkomna handlingar: Vinterkonferens 2013 

Anders Marklund anmälde ett brev från planeringsgruppen för Vinterkonferensen 2013. Anders 
Marklund och Lasse Svensson är båda med i den. De två tidigare vinterkonferenserna hade plane-
rats av medarbetarförbunden och samfunden hade ställt vissa ekonomiska garantier samt bidragit 
med personal.  

Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att  tacka för rapporten och sända en hälsning till planeringsgruppens sammanträde nästa 

vecka. 
 

§ 236 Inkomna handlingar: Musiken i den nya kyrkan 

Ett brev hade inkommit från Svenska Missionskyrkans Musikkårer angående musikens ställning i 
den nya kyrkan.  

 

Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att  uppdra åt Lasse Svensson att besvara brevet och då berätta att brevet förts till 

projektgruppen för strategiska inriktningar. 
 

§ 237 Föregående mötes protokoll 

Inga protokoll att notera denna gång. 
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§ 238 Kommande sammanträden 

Styrelsen för Gemensam framtid samlas till styrelsesammanträde den 18-19 juni 2011 på Styrsö 
samt den 27-28 augusti. Vid båda sammanträdena deltar den nya kyrkostyrelsen. 

 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att  uppdra åt Lasse Svensson att skyndsamt återkomma med reseinformation till och från 

Styrsö. 
 

§ 239 Övriga frågor 

Helen Åkerman lyfte vikten av att dokumentera den process som föreningen Gemensam Framtid 
ä en del av. Hon informerade också om möjligheten att skicka material till henne direkt, både 
fysiskt med posten samt mejlvägen och då framförallt sånt material som är känsligt, tex person-
ärenden eller kyrkoledarprocessen, för ev sekretessbeläggning. 

 
Styrelsen för föreningen Gemensam Framtid beslutade: 
att  uppdra åt Helen Åkerman att skapa en ”Arkiv-mapp” på styrelsens Skutan-konferens. 
att uppdra åt respektive styrelsemedlem att gå igenom mejlboxar och andra mappar och 

lägga viktiga brev, handlingar, skrivelser och annat i arkiv-mappen på Skutan. 
att uppdra åt Helen Åkerman att därefter sammanställa materialet i en form möjlig att 

arkivera. 
 

§ 240 Avslutning 

Ordförande tackade styrelsen för engagemanget under helgen och förklarade sammanträdet 
avslutat. 
 
 
Vid protokollet 
 
 
 
Helen Åkerman 
 
 
Justeras:  
 
 
 
 
Per-Axel Sahlberg   Per Rydwik   
Justerare     Ordförande 


